
Referat fra Forældrebestyrelsesmøde d. 2/5 2024  

Tilstede: Daniel, Martin, Christine, Andreas, Jais, Vibeke og Lone. 

Afbud: Charlotte. 

1: Velkomst og præsentation. 

2: Konstituering, vi skal vælge formand og næstformand. 

Formand: Daniel           Næstformand: Martin 

3: Intro til arbejdet. 

Jeg vedhæfter styrelsesvedtægterne til referatet, her kan I se om jeres beføjelser og den tavshedspligt i er 

underlagt. 

4: Dagplejens budget. 

Vi har et stramt budget p.t., dels fordi vi lavede et underskud sidste år, som skal hentes ind over de næste 

to år og dels fordi kommunen skal spare rigtig meget i 2025. Vi prøver at klare os igennem ved at fylde 

dagplejerne godt op med børn, det er hårdt for dagplejerne og også for de pædagoger der har 

morgentelefonen, da de ofte må give forældre dårlige tilbud, men det er den eneste måde vi kan spare på, 

alt andet er sparet væk. 

5: Hvad rør sig i dagplejen lige nu. 

Vi er kommet tilbage i Solstrålen, det er vi rigtig glade for. Vi har været lukket ude af vores legestue i 

næsten et år pga. skimmelsvamp. Der var meget arbejde i at genetablere, men pædagogerne tog det hårde 

slæb. Det næste der skal ske der ude er, at der skal ny yderbeklædning på hele yder siden. Det tages i 

etaper, så det burde kun være en uge vi skal holde fri. 

Kommunens budget for de kommende år er under udarbejdelse politisk. Det ser ud som om vi kommer til 

at skulle spare rigtig meget. 8.mill på børnecenterets område. De besparelser politikerne beslutter sig for at 

ville se nærmere på, kommer i høring hos os i løbet af sommeren. 

Reklame, vi har på mandag et møde med TV-glad, som har tilbudt os at lave en reklame video om 

dagplejen, som vi kan lægge op på hjemmesiden og kommunens facebook. 

6: Børneforumsmøde d. 15/5. 

Det er et møde for politikere og forældrebestyrelse, hvor man sidder institutionsvis og som regel får man i 

løbet af aftenen besøg af en til to politikere, som man kan gå i dialog med. Denne gang er emnet 

datadrevet ledelse. 

7: Datoer for kommende møder og punkter til disse. 

Hvilke punkter skal vi tage op på vores møder:  

Hvordan vores forskellige IT systemer fungerer. 



Legestuer – også for at få forældreperspektivet ind. 

Hvad kan vi gøre for at lave reklame for dagplejen, og hvad har vi gjort før, hvor kan vi  

danne os et overblik over hvad der er aktiviteter i Ringsted, hvor vi kan promovere os. 

Martin undersøger hvad der er af arrangementer, Daniel undersøger om Ringsted messen. 

Christine kigger på om vi kan lave en folder om dagplejen. 

Datoer for møder: 25/6 kl. 16.30, 19/8 kl. 16.30. 

8: Evt. 

Intet. 

 

Ref. Lone 


